
PROTOKÓŁ  Nr III/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 21 grudnia  2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 11
45

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 15 radnych (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, 

Radni Powiatu Jędrzejowskiego pan Zygmunt Ozga i pan Krzysztof Chmaruk, kierownicy 

jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami  

( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 b) zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

c) zmiany w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

d) zmian w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 

 e) ustanowienia pomnika przyrody, 

 f) powołania doraźnej Komisji Statutowej, 

 g) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2011 rok. 

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      9.  Sprawy różne.  

      10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzecią  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram trzecią  

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radnego Sebastiana Dulębę , jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 
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Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  Wójt Gminy zwrócił się do niego z 

pismem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do 

proponowanego porządku obrad projektów uchwał: 

- zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

- zmiany w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

-  zmian w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 

( pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożone projekty 

uchwał. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia w/w projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w/w projekty omawiane będą w punkcie 7 lit. 

„b”, „c”, i „d”. Pozostałe projekty uchwał będą miały zmienione oznaczenie, zgodnie z 

literami  alfabetu. 

 

Wójt gminy odnosząc się do projektów uchwał zmieniających uchwały w sprawie podatku od 

nieruchomości oraz podatku od środków transportowych wyjaśnił, że są to uchwały 

czyszczące. Ich podjęcie wynika ze zmian wprowadzonych w ostatnim czasie w ustawie o 

Finansach Publicznych.  

Poinformował również, że Komendant Powiatowy Policji w Jędrzejowie zwrócił się do niego 

z prośbą o przesunięcie terminu przeprowadzenia planowanej na dziś debaty na temat 

bezpieczeństwa publicznego. Wyjaśnił, że odgórnie ustalono, iż w pierwszej kolejności 

debaty na w/w temat mają się odbyć na szczeblu powiatowym, a w późniejszym terminie w 

gminach. Jest propozycja aby w/w punkt był omawiany na sesji w miesiącu lutym.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zdjęcia z  porządku obrad „punktu 8. Debata na temat 

bezpieczeństwa publicznego”. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za, 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że punkt 8 został zdjęty z porządku obrad. 

 Zapytał czy są uwagi lub propozycje co do proponowanego porządku obrad po zmianach. 

Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący   Rady Gminy  poinformował, że w dniu dzisiejszym przyjęte zostaną 

dwa protokoły tj. protokół Nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 roku oraz protokół Nr II/10 z dnia 2 

grudnia 2010 roku. Stwierdził, że do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne 

uwagi ani poprawki odnośnie w/w protokołów.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołów. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołów,  radni opowiedzieli się 
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jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr I/10 i II/10  z obrad sesji                   

z dnia  2 grudnia   2010 roku. 

 

Na sesję przybyła radna Zofia Jędrzczyk.  

 

W dalszej części odbył się krótki występ dzieci z Samorządowego Przedszkola w 

Wodzisławiu. Opiekun grupy, pani Aneta Jarosińska zwróciła się do wszystkich zebranych o 

przyłączenie się do akcji charytatywnej Fundacji TVN, która zbiera środki na remont 

Centrum Zdrowia Dziecka w Warszawie. Dzieci rozdały wszystkim obecnym blankiety z 

hasłem oraz numerem telefonu na który można wysyłać sms- y wspierające akcję.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

 Pan Stanisław Zięba poruszył temat dowozu dzieci do szkół z okolic Przerębu i Lubczy. 

Poinformował, że autokar przyjeżdża z dużym opóźnieniem, a także nie dojeżdża do 

wszystkich przystanków. 

 

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, czy na dzień dzisiejszy wiadomo ile kosztuje 1 km 

odśnieżania, czy w ogóle odbył się przetarg  na wykonawcę usługi oraz jakie są stawki w 

innych gminach.  

 

Sołtys wsi Folga Pierwsza interweniował w sprawie posypania piaskiem lub solą drogi 

prowadzącej do jego miejscowości gdyż autokary dowożące dzieci mają problem z dojazdem.  

 

Ad.7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przedłożone projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego  i otrzymały pozytywną opinię                  

( opinia komisji rozwoju stanowi załącznik Nr 7 do protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/6/10 w sprawie  zmian 

budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 
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b) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła Skarbnik 

Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/7/10 w sprawie  zmian w 

budżecie gminy na 2010 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 

do protokołu).  

Wójt wyjaśnił, że zmiana zapisu we wcześniej podjętej uchwale wynika ze zmiany ustawy o 

Finansach Publicznych.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/8/10 w sprawie  zmiany w 

uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi 

załącznik Nr 11 do protokołu). Wyjaśniła, że podjęcie zmiany jest podyktowane zmianą 

ustawy o Finansach Publicznych, jak również na terenie gminy jak i powiatu nie ma pojazdów 

o 4 osiach i więcej.   

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/9/10 w sprawie zmian w 

uchwale w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

e) projekt uchwały w sprawie  ustanowienia pomnika przyrody, przedstawiła podinspektor 

d.s. rolnictwa i ochrony środowiska pani Małgorzata Biedra ( projekt stanowi załącznik Nr 

12 do protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/10/10 w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwę.  

Po wznowieniu obrad przystąpiono do omawiania kolejnych punktów.  

  

f) projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, przedstawił 

Przewodniczący Rady ( projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  

Poinformował, że na posiedzeniach komisji wstępnie ustalono, aby członkami komisji 

statutowej zostali przewodniczący stałych komisji rady tj. 



 5 

- radny Andrzej Roliński, 

- radny Artur Oleksiak, 

- radna Zofia Jędrzczyk, 

- radny Wojciech Gadek, 

oraz radca prawny urzędu pan Mateusz Jasonek.  

 Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/11/10 w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

 

g) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2011 rok, 

przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Iwona Woźniak ( projekt stanowi 

załącznik Nr 14 do protokołu).  

Obrady opuścił radny Wiesław Kowalski. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr III/12/10 w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2011 rok. 

 

Ad.   8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wójt odniósł się do złożonych interpelacji i wniosków:   

- pana Stanisława Zięby dot. dowozu dzieci do szkół, wyjaśnił, że problemy z dowozem w 

ostatnim czasie są na prawie wszystkich trasach. Poinformował, że w dniu 7 grudnia zwrócił 

się do Dyrektora PKS o wyjaśnienie problemów na trasie do szkoły w Lubczy i w 

Niegosławicach. Obciążono również kwotą 500zł. PKS za niewykonanie zadania na trasie Nr 

5. W odpowiedzi Dyrektor PKS wyjaśnił, że problemy z dowozem wynikają ze źle 

odśnieżonych dróg. Wójt wyjaśnił, że nie jest to prawda gdyż drogi, zwłaszcza na odcinkach 

po których jeżdżą autokary są na bieżąco odśnieżane. Pomimo deklaracji ze strony pana 

dyrektora sytuacja się nie poprawiła. Wójt zapewnił, że PKS będzie obciążany za brak usługi, 

a gdy to nie pomoże zerwie umowę. 

Radny Artur Oleksiak zauważył, że nie należy wypowiadać umowy. Do poprzedniego 

przewoźnika też były uwagi. Nie należy drastycznie rozwiązywać problemów gdyż może to 

być jeszcze bardziej niekorzystne dla gminy. 

 

- sołtysa wsi Stara Olszówka dot. odśnieżania dróg gminnych poinformował, że przetarg na 

odśnieżanie odbył się w dniu 25 listopada. W ofercie teren gminy został podzielony na dwie 

części tj. część zachodnia i południowa ( 21 odcinków o łącznej długości 48 km) oraz część 

północna i wschodnia ( 21 odcinków o łącznej długości 49,9 km).  Jednakże zgłosił się tylko 

1 oferent- pan Białach z Brześcia, i to on obsługuje całą gminę. Koszt usługi sprzętu 

średniego wynosi 40zł. za 1 km, a sprzętu ciężkiego tzw. fadromą 250 zł. za 1 km. Dodał, że 

ceny są na poziomie roku ubiegłego. Dodał, ze nie zna stawek jakie obowiązują w innych 

gminach.  

Sołtys wsi Stara Olszówka zauważył, że na ostatniej sesji rady poprzedniej kadencji pan Wójt 

informował, że oferta nie jest jeszcze gotowa, a przetarg odbędzie się za dwa tygodnie. 

Zauważył, że powinno się sprawdzić jakie stawki obowiązują w  sąsiednich gminach. Sołtys 
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prosił również o podanie nazwisk wybranych rachmistrzów spisowych. Zauważył, że pan 

Wójt nie podał tej informacji w sprawozdaniu, a  są to dane jawne.  

 

Wójt poinformował, że na rachmistrzów spisowych powołał: 

- panią Edytę Zmarzlińską,  

- panią Annę Seweryn, 

- pana Łukasza Krzyżyka, 

- panią Magdalenę Wasik, 

- jako osobę rezerwową panią Izabelę Skiba. 

Dodał, że część z tych osób była rachmistrzami spisowymi w spisie rolnym i mają dobrą 

opinię.  

 

Ad. 9.  Sprawy różne.  

 

Radny Mariusz Zieliński prosił o posypanie piaskiem lub żwirem drogi przy szkole w 

Lubczy.  

Sołtys wsi Przewody zauważył, że drogę mogą posypać palacze ze szkoły. 

 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Bożego Narodzenia.  

 

 

Ad.9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzecią sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

          Protokolant        Sekretarz Obrad                     Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Sebastian Dulęba /                             / Andrzej Baran / 

 

 


